
Z Á Z N A M  č. 4/2024 
z riadneho zasadnutia komisie výstavby a životného prostredia 

pri Mestskom zastupiteľstve v Bytči, zo dňa 11.9.2024. 

Prítomní na zasadnutí: M. Gácik, J. Babušík, H. Králiková, M. Gajdošík, L. Greguš, R. Červenec 
 

Neprítomní: M. Sedliak - ospravedlnený  

Zasadnutia komisie sa okrem jej členov zúčastnil: 

Ing. Dušan Beníček - zapisovateľ. 
Mgr. Marta Mičietová – prednosta úradu 
Ing. Matúš Bielik – zamestnanec odd. VaŽP MsÚ Bytča 
 
Miesto a čas konania: Zasadačka odd. výstavby a ŽP Mestského úradu v Bytči. (prízemie budovy) od 
15:00 hod. 

Komisia bola schopná uznášania, pretože na jej zasadnutí boli prítomní  6     - ti členovia z celkového 
počtu 7 členov komisie. 
 

Na zasadnutí komisie, ktoré viedol jej predseda Martin Gácik, bol prerokovaný materiál podľa programu 
a materiály predložené následne, po zaslaní programu členom komisie uvedené v bode 3 tohto 
zápisu.: 

Priebeh rokovania: 

1. Žiadosť o vyjadrenie k navrhovanému zámeru výstavby 14 domov - Renáta Babušíková. 

 Tento bod programu,  bol pred zasadnutím komisie, žiadateľom stiahnutý. 

2. Stanovisko k vodorovnému značeniu parkovacích miest pred bytovým domom Lúčna 1014, 
Bytča, p. Cudrák Ul. Lúčna 1001 Bytča - na vedomie. 
Členovia komisie boli oboznámení s predmetom stanoviska a jeho hlavnými bodmi, ktoré 
spochybňovali: 

- termín začatia akcie, 
- prečo nebolo určené miesto na ktoré si majú občania premiestniť vozidlá počas značenia. 
- spochybnenie projektu a toho, že vzniknú nové parkovacie miesta a, 
- vyslovenie názoru, že začne len šikanovanie a vyberanie pokút od občanov. 

 
Žiadateľ zároveň požadoval zaradenie tohto materiálu do rokovania MZ. 
 
Komisia bola oboznámená  s celou situáciou pri príprave a realizácii projektu. Po informácii 
zamestnancov mestského úradu o ich zámeroch a zvolenom postupe a riadnom a úspešnom 
ukončení projektu, (aj na Ul. Lúčnej, na ktorej býva sťažovateľ), keď občania v plnej miere 
spolupracovali s mestskou políciou,  dodávateľom diela, a miesta na parkovanie  v predmetnej 
lokalite, uvoľnili podľa výzvy a nedošlo k väčším komplikáciám, vzala uvedené na vedomie.  
Zároveň neodporúča zaradenie tohto materiálu na jednanie mestského zastupiteľstva v Bytči. 
Žiadateľovi, resp. sťažovateľovi bude prostredníctvom mestského úradu na jeho podnet týkajúci sa 
aj niektorých iných už v minulosti riešených záležitostí, zaslaná odpoveď, resp. informácia o jeho 
vybavení. 



 

3. Poslanecký návrh JUDr. Ladislava Greguša, PhD vo veci dokončenia prístavby tribúny 
futbalového ihriska v Pšurnoviciach. 

  

Materiál bol predložený dodatočne po odoslaní pozvánky s programom komisie. Komisia sa materiálom 
zaoberala a p. Greguš, ktorý je členom komisie VaŽP, prítomným vysvetlil svoj návrh, ako aj určitú 
nezrovnalosť v predloženom rozpočte a požadovanej  výške finančných prostriedkov na zabezpečenie 
akcie, uvedenej v dôvodovej správe, ktorá je 10.980 €, pričom rozpočet bol predložený vo výške 
41.941,10 €. 

Po vyjasnení týchto nezrovnalostí a vysvetlení celého zámeru dostavby objektu  a jeho súvislostí, 
komisia odporučila, najneskôr do zasadnutia MR, pripraviť rozpočet na uzatvorený funkčný celok 
v rámci predmetnej dostavby v požadovanej výške finančných prostriedkov 10.980,00 €, tak aby bolo 
zrejmé na aký účel budú tieto finančné prostriedky použité. A zároveň poskytnutie finančných 
prostriedkov odporučila schváliť. 

4. Plnenie programového rozpočtu Mesta Bytča k 30.06.2024 - na vedomie. 

Komisia VaŽP vzala plnenie programového rozpočtu na vedomie. 

5. Zmena rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 1/2024/S k 15. 03. 2024 v zmysle 
ustanovení Smernice o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo ŠR a prostriedkov z EÚ a iných 
účelovo poskytnutých prostriedkov do rozpočtu mesta - na vedomie. 

Komisia VaŽP vzala materiál na vedomie a odporučila ho schváliť. 

 

6. Zmena rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 2/2024/S k 28. 06. 2024 v zmysle 
ustanovení Smernice o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo ŠR a prostriedkov z EÚ a iných 
účelovo poskytnutých prostriedkov do rozpočtu mesta - na vedomie. 

 Komisia VaŽP vzala materiál na vedomie a odporučila ho schváliť. 

 

7. Zmena rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 3/2024/S k 30. 08. 2024 v zmysle 
ustanovení Smernice o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo ŠR a prostriedkov z EÚ a iných 
účelovo poskytnutých prostriedkov do rozpočtu mesta - na vedomie. 

 Komisia VaŽP vzala materiál na vedomie a odporučila ho schváliť. 

8. Žiadosť Klubu dôchodcov a invalidov, Hliník nad Váhom o navýšenie dotácie na rok 2024 o 500,- 
€. 

Komisia odporučila žiadosť schváliť. 

9. Iniciatívny poslanecký návrh Mgr. Romana Raždíka, poslanca MZ v Bytči na vyčlenenie finančných 
prostriedkov z rozpočtu mesta Bytča na rok 2024, vyasfaltovanie plochy medzi podzemnými 
odpadovými kontajnermi na Okružnej ulici v Bytči. 

Komisia neodporučila vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta pre rok 2024 na 

uvedenú akciu. Zároveň odporučila zahrnúť uvedenú akciu do rozpočtu mesta a projektov 

revitalizácie,  pre rok 2025. 

 



10. Návrh na vymenovanie náčelníka Mestskej polície v Bytči - predkladá primátor mesta. 

Komisie po oboznámení sa s materiálom odporúča schváliť vymenovanie za náčelníka MsP v Bytči, 
JUDr. Jaroslava Tomka. 

11. Žiadosť DHZ Pšurnovice o zriadenie protipožiarnej nádrže v sume 4 150,- €. 

Komisia VaŽP po oboznámení sa s predloženým materiálom odporúča schváliť žiadosť DHZ Pšurnovice 
o poskytnutie finančných prostriedkov v požadovanej výške na zriadenie protipožiarnej nádrže . 

12. Žiadosť MFK Bytča o navýšenie dotácie na rok 2024 o 10.000,- €.. 

Komisia po oboznámení sa s predmetom žiadosti odporúča schváliť žiadosť  o navýšenie dotácie 

v plnej výške. 

13. Žiadosť FK Hliník nad Váhom.o navýšenie dotácie na rok 2024 o 3.000 ,- €. 

Komisia po oboznámení sa s predmetom žiadosti odporúča schváliť žiadosť  o navýšenie dotácie 

v plnej výške. 

14. Žiadosť TJ Pšurnovice o navýšenie dotácie na rok 2024 o 2.000,- €. 

Komisia po oboznámení sa s predmetom žiadosti odporúča schváliť žiadosť  o navýšenie dotácie 

v plnej výške. 

15. Žiadosť TJ Tatran Hrabové o navýšenie dotácie na rok 2024 o 2 000,- €. 

Komisia po oboznámení sa s predmetom žiadosti odporúča schváliť žiadosť  o navýšenie dotácie 

v plnej výške. 

16. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2024 k 30. 09.2024 - návrh. 

Komisia VaŽP odporučila schváliť zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2024 v predloženom 
znení a v plnej navrhovanej výške položiek. 

V časti prístavba tribúny na futbalovom ihrisku v Pšurnoviciach je však podmienkou doloženie  
rozpočtu uceleného funkčného celku stavby vo výške 10.980,- €, najneskôr do zasadnutia mestskej 
rady pri MZ v Bytči. 

17. Dodatok č.4 k Zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami Mesta Bytča - návrh. 

Komisia VaŽP odporúča materiál schváliť. 

18. Vzdanie sa členstva v grantovej komisii pri MZ Bytča p. Alžbety Tvrdej a vymenovanie nového 
člena grantovej komisie pri MZ Bytča. 

Komisia VaŽP vzala materiál na vedomie a odporúča schváliť vymenovanie za nového člena grantovej 
komisie pri MZ v Bytči, Mgr. Lenku Ciglanskú. 
 

 

 

Ďalšie podnety z komisie: 

- Členom komisie bola v rámci diskusie o odpadoch a polopodzemných kontajneroch podaná 

informácia o príprave súťaže na zabezpečenie odvozu odpadov (I. polrok/2025) a potreby 



nastavenia podmienok a filozofie spôsobu, rozsahu a zabezpečenia kvality odvozu odpadu, na 

ďalšie roky. 

- Poslanci požiadali opätovné vyzvanie vlastníkov pozemkov na ich údržbu  a kosenie, 

- Taktiež SVP, ktorý napriek výzvam odd. výstavby a ŽP nereagoval na vyčistenie potoka v m. č. 

Hliník nad Váhom. 

- Na základe podnetov občanov, ktoré predostreli zamestnanci mestského úradu, bolo 

poslancami odporučené začať riešiť parkovanie dodávok, resp. dlhších vozidiel na sídlisku 

a vypracovať príslušný projekt na osadenie dopravného značenia. 

- Poslanci boli oboznámení s kritickou situáciou týkajúcou sa parkovania vozidiel na ul. Mieru 

a možným rozšírením súčasného chodníka, pričom by následne mohli vozidlá parkovať 

čiastočne na chodníku, so zachovaním obojsmernej premávky. 

 

Zapísal, dňa 11.9.2024 

- Ing. Dušan Beníček, zapisovateľ komisie VaŽP. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


